
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 8 oktober 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise,
Milko (vanaf 22.12 u), Raf, Ruben (vanaf 22.05 u), Samuel, Siebe (vanaf 22.14 u), Simme,
Stephanie, Wieter, Yana

Waarnemer: Gert, Jan, Judith, Lena, Marike, Maxim (vanaf 22.26 u), Milan (vanaf 1.05 u), Nicky, Oberon
(vanaf 22.12 u), Seppe, Steffie (vanaf 22.06 u)

De vergadering wordt geopend om 22.03 u.

Goedkeuring agenda

Het puntje Uitleg docuwiki wordt toegevoegd. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken Nog mee bezig
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen naar Stephanie Postenverantwoordelijken Enkel EJW niet
Badjassen uitzoeken Karim Nee
Open mic regelen Simme Ja
Whiteboards regelen Winatuur Nee
Slecht gedrukte pulls oplossen Karim Ja
Google calendar in orde maken Media Nog mee bezig
Inventaris uitwerken Materiaal Ja
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nee
Beamer opsturen Lise Nog mee bezig
Handleiding docuwiki + voorbeeld Media Karim Ja
Rondgaan TAP-kaarten aangeduide personen Nee
Truitjes 24 urenloop Karim Nog mee bezig

Mededelingen

� Er is een bomvolle agenda voor deze vergadering, dus denk tijdens discussies even na of je argument nog
niet gezegd is.

� Mindmates is een organisatie van de KU Leuven voor de psychische gezondheid van studenten. LOKO
organiseert een sessie voor presidia om Mindmates te leren kennen. Karim, Nicky, Lena, Samuel en Lise
hebben interesse om deel te nemen. Aiko zet nog een poll in de groep.
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� We krijgen drie VIS-kaarten (Very Important Student) van LOKO. Met zo’n kaart kan je gratis naar acti-
viteiten van andere kringen gaan indien ze goedkoper dan vijf euro zijn en krijg je ledenkorting indien de
activiteit duurder is dan vijf euro. Als je een VIS-kaart meeneemt, moet je dit opschrijven op het blad dat
erbij ligt. Niet-leden met een VIS-kaart mogen zich al meteen inschrijven voor onze cantussen (en moeten
dus niet wachten zoals andere niet-leden). Er moet daarom ofwel een extra optie komen bij de inschrijvingen,
ofwel een opmerkingenveldje.

� Guido heeft gevraagd achter een kalender met onze grootste activiteiten en de verwachte opkomst. Ze
hebben ook gevraagd om de contactgegevens van het presidium, zodat ze ons kunnen contacteren indien ze
last minute promotiemateriaal willen komen uitdelen. Er hebben al veel mensen laten weten dat ze liever
niet willen dat hun telefoonnummer doorgegeven wordt. De nummers van Lise, Aiko en Dries DP worden
wel doorgegeven. We gaan ook eens vragen waarvoor de gegevens juist gebruikt zullen worden.

� Ruben Croux gaat toch niet bij het presidium. Zijn lint moet hij wel nog betalen.

� Marnik is OWG-voorzitter geworden. Hij gaat misschien nog gecoöpteerd worden in kern.

Raden

Sport WV

Er zijn dit jaar meer LOKO-shiften, dus wij gaan er 42 in plaats van 34 krijgen. De waarborg voor de shiften is ook
omhoog gegaan naar 10 euro en werkt opbouwend. De shiften van LOKO moeten eerst ingevuld worden, daarna
pas onze eigen shiften. Alma wou al vroeg beginnen met de keuring van de eetstanden, dus zij zullen vanaf 20u
rondgaan. De brandblussers moeten nog gecheckt worden. Indien we de mogelijkheid willen om met een auto rond
de piste te rijden, moeten we dit op voorhand aanvragen. In principe is het niet echt nodig voor ons, maar het kan
nooit kwaad om een aanvraag te doen. Het is sowieso wel handig als we een auto beschikbaar hebben tijdens de
24 urenloop, voor als we bijvoorbeeld dringend naar Van Zon moeten. Deze auto kunnen we dan ineens opgeven
bij LOKO. De mensen die eventueel een auto kunnen meenemen naar Leuven, moeten dit thuis eens navragen.

LOKO AV en WV

Wij hebben nog steeds twee stemmen in de AV, maar er is één kring die een stem extra heeft gekregen. Aangezien
de stad Leuven een nultolerantie tegen fietsovertredingen wil invoeren, gaat LOKO meer moeite doen om te
sensibiliseren (bv. invoeren van een happy meal in de Alma, waarbij je fietslichtjes krijgt). De oktobercampagne
is ook van start gegaan. Er is een tekort aan fietsen bij Velo, dus als je een oude fiets hebt liggen mag je die altijd
doneren. Verder heeft Alma iets meer maaltijden verkocht. De slaatjes werden toch per gewicht aangerekend,
maar de prijzen waren wel correct.

Scientica

Arne VDK is verkozen als webmaster, Sarah is verkozen voor de jobfair en er is ook iemand verkozen voor
Internationaal. Er is wel nog iemand nodig voor het galabal. Het plan voor het galabal is momenteel om een zo
goedkoop mogelijke zaal te zoeken en die dan zo fancy mogelijk inkleden op een goedkope manier. De begroting
was nog niet helemaal af en is dus maar half overlopen. Voor het eerste Scienticafé is het Elixir niet vrij, dus er
moet een andere locatie gezocht worden. Voor het Scientica weekend is dezelfde locatie als vorig jaar vastgelegd.
Het weekend zal opnieuw enkel voor presidiumleden toegankelijk zijn. De cantusweek zal volledig plaatsvinden in
de Zamo.

Stura

Wegens de problemen bij Stura zijn er nu heel wat vrije mandaten. Er ging misschien een informateur aangesteld
worden om tijdelijk de communicatie te behouden, maar daar is nog niets over beslist. Deze week is er terug een
AV.
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Updates

Media

Er zouden nog wat meer volgers op Instagram mogen bijkomen. Het zou wel leuk zijn als er op de website een link
komt naar de Instagram, of zelfs een widget met uitgelichte foto’s. Instagramposts mogen ook gedeeld worden
op facebook. Verder kan er op eetstandjes nog reclame gemaakt worden voor de Instagrampagina. De post van
KPMG mag ook nog gedeeld worden op Instagram en Twitter.

Textiel

Beheerraad zag het wel zitten om het geld voor de sjaals voor te schieten, op voorwaarde dat ze een voorbeeldje
van de stof krijgen. We hebben lang moeten wachten op het voorbeeld, maar het is nu eindelijk aangekomen bij
The Stuff. Indien het voorbeeld in orde is, gaan we 100 sjaals bestellen. We gaan dit wel enkel doen als de sjaals
er tegen de 24 urenloop kunnen zijn, want we willen ze daar verkopen. Als ze er dit jaar niet op tijd kunnen zijn,
kunnen ze gewoon volgend jaar besteld worden.

PR

Argenta sponsort 750 euro om op de T-shirts van de 24 urenloop te komen. KPMG heeft 1500 euro gegeven voor
promotie onder het jaar en de jobfair. In totaal zitten we ondertussen aan 1925 euro, dit is bijna de helft van wat
we moeten hebben. Voor de jobfair hebben we al 900 van de 4000 euro.

Webteam

De nieuwe site gaat waarschijnlijk tegen het einde van het semester afgeraken. Het systeem van Cudi is nog steeds
een beetje kapot, maar er wordt aan gewerkt.

Uitleg docuwiki

De voorpagina is al in orde. Er is ook een handleiding en de pagina van Media is al in orde als voorbeeld. Elke
postenverantwoordelijke moet de pagina van zijn post op dezelfde manier indelen. Als een activiteit geëvalueerd
is op de PV, moeten de evaluatie, de begroting, etc. tegen de volgende PV op de docuwiki gezet worden door
de activiteitenverantwoordelijke. Karim kijkt hierop toe. Webteam heeft een eigen wiki, dus zij gaan de docuwiki
niet zo uitgebreid aanvullen.

Evaluatie afgelopen activiteiten

EJWiekent

In het begin waren er een paar dingen waar nog niet aan gedacht was, zoals afwasmateriaal, handdoeken en dingen
die geprint moesten worden. Het voorschot moest ook nog last minute geregeld worden. Er waren 38 eerstejaars.
EJW is wel op een gegeven moment gestopt met bellen, dus er hadden meer eerstejaars bereikt kunnen worden.
De ploeg van volgend jaar moet eens nadenken over een grotere locatie, zodat er meer eerstejaars kunnen komen.
Anderzijds is een half jaar op voorhand vrij laat als je een grote kampplek wilt vastleggen. Misschien moet er door
ons dus ook al eens naar gekeken worden. Het toneeltje rond de test was heel geloofwaardig. Veel eerstejaars
vonden het achteraf wel grappig maar anderen dan weer helemaal niet. Een van de eerstejaars is ook erg emotioneel
geworden en dat was echt niet leuk. Het is niet de bedoeling om mensen te laten wenen, dus misschien moet de
volgende ploeg eens overwegen of het wel zo’n goed idee is om de test nog te laten doorgaan.
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Inschrijvingsstand

Bij de inschrijvingsstand verliep alles over het algemeen goed, buiten helemaal in het begin. Het duurde vrij lang
voor de grote computer in orde was. Dries zijn laptop was op dat moment wel beschikbaar en is niet gebruikt.
Misschien is het inderdaad wel beter om geen laptops van andere mensen te gebruiken, want als er dan iets kapot
gaat zorgt dat voor problemen. In het vervolg moet het materiaal echt op voorhand getest worden. Wieter was ver-
geten om de S, de N en het lokaal in de A te reserveren. Dit is opgelost door de security, maar in het vervolg moet
het zeker gereserveerd worden. Verder waren de shiften voor de A niet goed ingevuld, waardoor daar niet altijd
iemand aanwezig was. Naar volgend jaar toe is het misschien beter om in het begin enkel eerstejaars zich te laten
inschrijven, want die komen tijdens hun rondleiding langs de Cudi en krijgen enkel korting als ze een lidkaart hebben.

De Bickystand is ook goed verlopen. Op de tweede dag waren de Bicky’s wel wat te snel op. Volgend jaar moeten
we zeker zien dat er genoeg zijn. De eetstand heeft 100 euro boven begroting gedraaid. In de N staat nog een
halve fles acid die naar het depot van Stella moet gebracht worden. Dit kan misschien gedaan worden als de
MDF-platen gehaald worden.

Momenteel zijn er veel internationale studenten die we niet bereiken. Zij hebben minder voordelen, want ze kunnen
niet veel cursussen in de Cudi kopen. Er zijn ook niet zoveel tweetalige activiteiten. Arne J, Yana en Kristien
denken tegen de volgende PV eens na of er een manier is om meer internationale studenten aan te trekken.

EJW @ Oude Markt

De activiteit is vrij laat op gang gekomen, maar uiteindelijk was er heel veel volk. De bovenste verdieping zat vol
met eerstejaars, dus de onderste verdieping is ook gebruikt. De activiteit heeft 10 euro onder begroting gedraaid.

Spelletjesavond

Er was geen materiaallijst, wat de opbouw iets moeilijker maakte. Demospel was blij dat we spelletjes bij hen
kwamen lenen. In het vervolg willen ze ook hun lokaal aan ons uitlenen. Er waren iets meer eerstejaars dan
verwacht, waardoor de drank te vroeg op was. Nog een belangrijke tip: als je cocktails maakt, meet dan je drank
af! Bekijk ook de begroting voor je een prijslijst opstelt. De activiteit heeft 8,54 euro onder begroting gedraaid.

EJWinigames

Er was een hele lijst met spelletjes die de eerstejaars in groepen tegen elkaar konden spelen. Sommige spelletjes
vielen wel weg omdat het materiaal niet op tijd voorzien was. De eerstejaars hebben zich goed geamuseerd en
waren enthousiast om mee te gaan naar de bar. De activiteit heeft 11 euro boven begroting gedraaid.

Ouwezakkenreceptie

Er was vrij veel volk, maar toch heeft de uitnodiging niet iedereen bereikt. Dit kan komen doordat sommige
ouwezakken hun e-mailadres van de KUL niet veranderd hebben in hun eigen e-mailadres en het ook niet laten
forwarden. In het vervolg moet er in de mail gezet worden om het door te vertellen. Siebe is ook van plan om een
groep aan te maken voor de ouwezakken. De uitnodiging moet vooral veel vroeger verstuurd worden. Er is heel
veel gedronken. Enkele ouwezakken zijn overtuigd om erelid te worden. De activiteit heeft 5 euro boven begroting
gedraaid.

Barzilië

Er is heel veel drank verkocht. Tijdens het gratis vat was Oberon even weg, dus dan heeft Nicky meegeholpen.
De bas stond niet op, dit mag in het vervolg echt niet meer vergeten worden. Het contactje van de Aux kabel van
de barpc werkt wel niet zo goed meer, dus dit moet opgelost worden. Het alarm is afgegaan. We hebben deze
keer geen boete gekregen, maar vanaf nu moeten er drie tafels op de trap staan met een blad dat er een boete aan
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vasthangt als je naar boven gaat. Er mogen ook geen jassen meer op de trap liggen. We moeten eens checken of
we kapstokrekken kunnen regelen. Alma was heel tevreden over de opkuis.

BBQ

De opbouw ging in het begin wat moeizaam omdat het materiaal gedeeltelijk in de living lag en gedeeltelijk in
het Gele Huis. Volgend jaar moeten er meer shiften zijn, want twee mensen die vlees bakken is bijvoorbeeld niet
genoeg. Er kan best ook een extra barbecue zijn volgend jaar, want het was een beetje krap nu er zoveel volk was.
Ook moeten er genoeg platen zijn om onder de barbecues te leggen. Het vlees kon beter al vroeger uit de vriezer
gehaald worden. Nu was het nog bevroren en bakte het niet goed. Probeer het vlees altijd rechtstreeks van de
barbecue op iemand zijn bord te leggen. Als je het toch op een plateau legt, warm het dan nog even op voor je
het op iemand zijn bord legt. De ribbetjes moeten in het vervolg ook absoluut voorgebakken worden, want het
was heel lang aanschuiven. Dit kan eventueel zelfs in de oven gebeuren tijdens kookshiften, hoewel het natuurlijk
beter is op de barbecue. Voor de kookshiften moeten er potten gehaald worden in het Gele Huis. Dit heeft nu
veel tijd ingenomen en kan dus best op voorhand gebeuren. Eventueel kunnen we wat kookmateriaal boven op de
kastjes in de keuken zetten. Doe in het vervolg ook pesto op de pasta. Verder kan de activiteitenverantwoordelijke
best op de winkelshift staan en moet het vlees op voorhand besteld worden. Als je ziet dat EJW niet aan iets
gedacht heeft of iets verkeerd aan het doen is, ga dan raad geven of helpen in plaats van ze achteraf uit te lachen.
Volgend jaar kan er best een lamp voorzien worden, zodat er licht is voor de mensen die vlees bakken wanneer het
donker wordt. Zet ook op voorhand wat bier koud. De BBQ heeft bijna 50 euro boven begroting gedraaid.

EJW @ Alma 3

Er waren niet zoveel EJW’ers, maar dat was niet erg. Alle schachten zijn goed in de PAVO geraakt.

Cluedocantus

Er waren maar 80 stoelen aanwezig in de PAVO, wat net iets te weinig was. Er zijn dan nog wat stoelen van de
Winagang meegebracht. Het was wel niet zo handig dat die zijn blijven staan voor de opkuisers. Simme was te
zat om mee op te kuisen. De cantus was vrij rumoerig, dus probeer je een beetje rustig te gedragen in het vervolg.
Het spel was heel leuk, maar er was niets voorzien voor in het geval dat het spel vroegtijdig gedaan was. De delen
waren ook wat te lang, waardoor er veel mensen vroeger zijn weggegaan. In het vervolg mogen er geen dingen à la
pastapuree meer gegeven worden. Gekookte pasta is twee dagen houdbaar in de koelkast en de pastapuree stond
al vier dagen in de koelkast. Er is nog geen mail van Decoster om te bevestigen of alles in orde was. Er is ook
nog geen factuur van de PAVO, maar waarschijnlijk heeft de cantus ongeveer 50 euro boven begroting gedraaid.

Pémé-avond

Hier en daar is er iets fout gelopen met de inschrijvingen. In het begin was het dus een beetje chaotisch. Het
was het echter wel waard, want veel meer eerstejaars hebben nu een peter/meter omdat de inschrijvingen op het
laatste moment ook nog toegelaten werden. Het uitdelen van de kaartjes duurde lang, dus daar moet volgend
jaar misschien iets anders op gevonden worden. Er zijn veel positieve reacties gekomen. Het was heel goed dat
de activiteit in groepjes was, want zo kon je nog aansluiten bij een groepje als er iemand niet kwam opdagen. In
het vervolg moeten er duidelijkere afspraken gemaakt worden over het einduur en moet het lokaal opgeruimd zijn
tegen dat de security aankomt. De activiteit heeft 15 euro boven begroting gedraaid.

Prébar quiz

Er waren ongeveer 30 eerstejaars. De quiz was misschien iets te gemakkelijk. De activiteit heeft 11 euro boven
begroting gedraaid. Meld in het vervolg steeds hoeveel pintjes er extra verkocht zijn als je bakken gaat bijhalen
en laat ook weten hoeveel Cubanistos er verkocht zijn.
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Cultuurbar

Voor de opbouw is er een deel naar het Gele Huis gegaan en is er een deel al begonnen aan de inkleding. De
eerstejaars zijn een beetje te vroeg aangekomen en sommigen hebben dan nog wat geholpen. Er was veel volk en
veel mensen zijn ook laat gebleven. Na de bar is er bij het bellen naar de Centrale Dispatch om Alma te komen
afsluiten ook ineens gevraagd om 15 minuutjes later het Gele Huis open te doen en dat was heel efficiënt. De bar
was heel goed ingekleed. Elke bar mag zo zijn. Er waren zowel mensen die dachten dat er te veel rockmuziek was
als mensen die vonden dat er te weinig rockmuziek was.

Scavenger hunt

Er waren maar 10 eerstejaars. Waarschijnlijk omdat het slecht weer was, omdat er een lezing voor fysica en
wiskunde was en omdat het de laatste van een hele reeks activiteiten was. Iedereen is dus samen in één groep
gebleven, maar de eerstejaars moesten nog altijd zelf de locaties vinden. Het stadspark was wel eerder gesloten
dan verwacht. Vrijwel iedereen had een licht op zijn fiets.

Activiteiten in de nabije toekomst

Karaoke

Er moeten nog vrij veel shiften worden ingevuld. Dit moet vooral door GAK gedaan worden. Momenteel is er
korting op frisdrank (25 procent op flessen van anderhalve liter), dus er kan best heel veel frisdrank gekocht worden.
Als het niet binnen het jaar vervalt, kan er zelfs voor een heel jaar frisdrank gekocht worden. Raf bekijkt eens
hoeveel we dan ongeveer nodig hebben en stelt een shift op.

Infomoment cultuurreis

De aula is gereserveerd en de powerpoint is gemaakt, dus alles is in orde.

Training 24 urenloop

De eerste twee evenementen staan al online. Deze moeten zoveel mogelijk gedeeld worden, vooral bij de eerstejaars.
Als je een schacht koopt, spoor die dan aan om naar de training te gaan en kom zelf natuurlijk ook. De trainingen
zijn goed uitgewerkt. Er zullen koekjes, bananen en water voorzien zijn. Bij de laatste training is er een biermijl.

Pirates of the Carabierbar

De begroting en het tekstje zijn doorgestuurd. Barteam gaat eens in het Spit kijken voor inkleding. Er kan ook
kaas en salami voorzien worden. Aderik, Samuel en Joran gaan de bar draaien.

Schachtenverkoop

De verkoop gaat opnieuw door in de K. Er is een verhaal geschreven en de rollen zijn doorgestuurd naar de
eerstejaars. Momenteel zijn er 44 inschrijvingen. Om te zorgen dat het vlot verloopt, gaat Stephanie tijdens de
veiling al certificaten schrijven.

JV-receptie

Enkel voor de tweede bachelor wiskunde is er nog geen jaarverantwoordelijke, maar als het moet wil Maxim dat
wel doen. De begroting is doorgestuurd en de living is gereserveerd.
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Verkooples

De verkooples zal opnieuw op dinsdag om 15u doorgaan. Vaes heeft gezegd dat hij geen bedanking wil, maar we
gaan er toch een geven. Er is ook een document voor de kopers gemaakt met wat er wel en niet mag.

Doop

De studentenflik reageert al een maand niet op Simme zijn mails. Lokalenreservering heeft wel gunstig advies van
haar nodig voor we de arena kunnen reserveren. Aiko heeft de studentenflik ook nodig, dus als hij haar te pakken
krijgt, gaat hij dit ineens vragen. Er komen ongeveer 15 doopmeesters naar de vergadering. Arne VDK gaat nog
een lijstje doorsturen met wat hij nodig heeft voor de EHBO. Het is trouwens niet omdat de verkoop meer geld
binnenhaalt dan voorzien, dat er ook meer geld naar de doop gaat. Een deel van dat geld gaat gewoon naar Wina.

Vinabar

Er moet nog een begroting en een tekstje gemaakt worden. Misschien gaat deze bar door in de Gnorgl.

Ketnetcantus

Komt in orde.

Activiteiten in de verre toekomst

24 urenloop

De MDF-platen zullen in de Brico gekocht worden en de verf (grondverf en blauwe verf) in de Gamma. Stephanie,
Lise, Raf en Judith willen in ieder geval al helpen met het schilderen. De banners voor het evenement en om als
omslagfoto te gebruiken zijn onderweg. Er zal een mail gestuurd worden naar alle Winaleden om te vragen of zij ’s
nachts willen komen lopen. Hiervoor moet het e-mailadres iedereen@wina.be gebruikt worden en iemand van het
presesduo moet die mail dan goedkeuren. Ook internationale studenten zullen uitgenodigd worden om te komen
lopen en Aderik gaat een mail sturen naar andere Wina’s om te vragen of daar interesse is om te komen lopen.
Tijdens de 24 urenloop zal er prioriteit gegeven worden aan de hardcore lopers die maar even kunnen komen,
maar wel ineens veel rondjes willen/kunnen lopen. Eventueel kan er op de trainingen al beslist worden wie in
aanmerking komt voor dit ‘speedy team’. Mensen die naar voren geschoven worden in de wachtrij moeten hier
wel van op de hoogte gebracht worden. Er was oorspronkelijk cola inbegroot voor in de loopstand, maar dat is
vervangen door Aquarius. Als er iemand goede sportdrank kent die goedkoper is, mag die dat altijd laten weten.
Er zullen ook droge koekjes voorzien worden. De schermen en de netwerkovereenkomst worden geregeld door
Robin. Er is nog een beetje budget over voor de loopstand. Het is een mogelijkheid om bonnetjes te geven aan de
diehard supporters (bv. om verschillende tijdstippen ’s nachts). Dit is echter vrij arbitrair en niet echt nodig. We
hebben bovendien al veel geld uitgegeven aan de loopstand, dus we gaan het geld dat over is gewoon niet gebruiken.

Raf heeft een aanvraag voor een offerte gedaan bij Van Zon. Als hij die gekregen heeft, wordt alles zo snel mogelijk
besteld. Er is wat minder winst inbegroot voor de eetstand, omdat onze eetstand nu op een andere plaats staat.
Als het moeilijk zou zijn om de begroting te doen kloppen met Bicky’s aan 80 cent, zou het geen ramp zijn om
Bicky’s aan 1 euro te verkopen. Uiteindelijk gaat het hier voor een groot deel om niet-leden en daar moeten we
niet te veel geld insteken. Cultuur krijgt ook nog een document dat in de eetstand moet liggen en gekend moet
zijn door de verantwoordelijke. We gaan werken met papieren bonnetjes, want de jetons zouden we al snel allemaal
kwijt zijn. Op de Post 24 urenbar moeten deze bonnetjes ook aangenomen worden en Raf moet die dan achteraf
tellen.

Vul allemaal eerst de LOKO shiften in, want het kost geld als we die niet invullen. Iedereen moet zich echt
inzetten om shiften te draaien, het moeten niet altijd dezelfde mensen zijn. Wees ook niet te enthousiast met
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shiften invullen. Het moet haalbaar blijven en achteraf kan je nog altijd shiften erbij nemen die niet ingevuld
geraken. Vorig jaar was het ongeveer 11 uur shiften per persoon. Twee jaar geleden 17 uur, dus het zal daar
ergens tussen liggen.

Kerstfeestje

Er zijn drie mogelijkheden:

� Alma catering. Dan draaien we 400 euro negatiever dan inbegroot.
� Alma afkopen en gourmet doen. Dan draaien we ook 400 euro negatiever dan inbegroot.
� Een andere zaal huren en daar gourmet doen. Dan draaien we 400 euro positiever dan inbegroot.

Momenteel ziet de derde optie er dus het beste uit. De beste optie voor de zaal is het Celestijntje in Heverlee.
Deze zaal kost 125 euro (Alma kost 500 euro). Momenteel is er gerekend op 7 euro per fles wijn (bij Alma is het
10 euro per fles). Dit zou eventueel zelfs goedkoper kunnen, maar we moeten het ook niet te goedkoop maken
aangezien we de erelidkaarten al met 10 euro hebben opgeslagen. We moeten dan wel zelf servies voorzien, maar
dit kan vrij goedkoop gehuurd worden. Als er geld over is, kan er eventueel nog een bandje ingehuurd worden.
Wieter zoekt uit of er een muziekinstallatie aanwezig is in de zaal en of we een tap mogen zetten. Hij gaat ook
al proberen om de datum vast te leggen.

Cultuurreis

Er zijn al veel mensen die laten weten hebben dat ze graag meewillen op cultuurreis, dus misschien is het geen
slecht idee om het maximum aantal inschrijvingen op te trekken naar 40. Dan heb je natuurlijk niet zo’n hechte
groep meer zoals vroeger, maar dat was er vorig jaar eigenlijk ook al niet. Dit jaar gaat er op voorhand wel een
samenkomstmoment zijn waarop iedereen elkaar een beetje kan leren kennen. Als Cultuur het ziet zitten om een
reis voor 40 man te organiseren, is het in orde. Om het praktisch haalbaar te maken, zullen er op voorhand wel
twee groepen van ongeveer 20 man gemaakt worden, aangezien de groep nu opgesplitst zal moeten worden voor
rondleidingen. We gaan gewoon met het vliegtuig en niet met de bus, want dat is te lang rijden.

Proffentap

Milko is verantwoordelijk voor de Proffentap. Het is de bedoeling dat iedereen zijn proffen, assistenten en ba-
chelorproefbegeleider uitnodigt om te komen tappen. Zij laten zich immers makkelijker overtuigen door hun eigen
studenten en zo bereiken we ook gewoon meer mogelijke kandidaten.

Lezingen

De lezing van professor Lettinga ging normaal doorgaan op 7 november, maar dan vindt de massacantus plaats.
Hierdoor gaan we veel presidiumvolk verliezen voor de lezing en het is ook niet zo sympathiek tegenover de andere
kringen om een activiteit te organiseren tijdens die cantus. We gaan de lezing dus proberen te verzetten. Als
professor Lettinga niet meer kan of niet meer wil, gaan we een andere prof vragen. De lezing van professor Veys
gaat door op 28 november.

Open mic

We hebben op tijd een datum nodig, zodat we bij VTK het materiaal kunnen reserveren. De drie momenten die
passen voor LBK zijn de Marginalenbar, de Spacebar en de EJW bar. De Spacebar heeft al een andere prébar
activiteit (EJW lasershoot). We doen het sowieso niet met de Marginalenbar. EJW heeft eigenlijk ook liever niet
dat de Open mic voor de EJW bar doorgaat, want er komen veel ouderejaars af op de Open mic, terwijl vooral
de eerstejaars het doelpubliek moeten zijn. Natuurlijk kunnen we ook gewoon de eerstejaars aansporen om naar
de Open mic te komen, zelfs al is het gewoon om te komen luisteren. Eerstejaars en ouderejaars moeten niet
altijd gescheiden blijven. Dit is de enige mogelijke datum voor de Open mic en het zou spijtig zijn als de activiteit
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niet doorgaat. We kunnen eventueel wel de EJW bar omwisselen met een andere bar. Mogelijkheden zijn de
Vodkabar en de Brakfestbar. De Brakfestbar vindt wel plaats in de cantusweek. Over het algemeen gaan er niet
zoveel eerstejaars naar de cantusweek, dus dat zou niet zo erg zijn. Anders kan er nog gewisseld worden met de
Vodkabar. De dag erna staat wel de Escape Room van EJW gepland, maar dat zou wel haalbaar moeten zijn.
Niet heel EJW moet immers tot het einde van de bar blijven. We gaan in ieder geval 21 februari al doorgeven
voor de Open mic en daarna zien we nog of we de thema’s omwisselen. Er bestaat ook nog de mogelijkheid dat
de Winabar op dat moment al niet meer in de Alma doorgaat en dan gaat de Open mic waarschijnlijk toch niet
op dezelfde locatie als de bar kunnen doorgaan.

Alma

We hopen dat we één avond per week de Gnorgl mogen gebruiken en daar onze eigen promo’s mogen verkopen.
Er is woensdag een afspraak gepland met de barverantwoordelijke en de boekhoudster van de Gnorgl. De Gnorgl
is wel vrij klein, maar momenteel is het onze beste oplossing. We moeten gewoon zo snel mogelijk weggeraken uit
de Alma. Naar volgend jaar toe kunnen we dan uitkijken naar andere mogelijkheden.

Wisselbekers

Om de wisselbekers uit te kunnen testen zouden we ofwel huur moeten betalen, ofwel naar Gent rijden. LOKO
gaat ook al een testproject doen rond wisselbekers, dus het zou stom zijn als wij er nu geld insteken en al het werk
doen. We gaan dus nog even wachten met de wisselbekers en we kijken bij de volgende herbegroting wat we met
de vrijgekomen 100 euro gaan doen.

Gebruik Gele Huis

Winatuur

Op eetstandjes en activiteiten waar frisdrank verkocht wordt, moeten plakkaatjes hangen bij de vuilzakken. Bij de
roze zak moet ook een emmer water staan om de bekers te spoelen. In plaats van papieren bonnetjes gebruiken
we nu jetons. Hier zijn verschillende markeringen op aangebracht. Verder is er een inzamelpot voor het goede
doel Humasol, dus die mag altijd meegenomen worden bij activiteiten waar dingen verkocht worden. Er is ook een
blad met wat uitleg over wat Humasol doet dat bij de pot gelegd moet worden. Als er water verkocht wordt, dan
kan je op de prijslijst ‘water = een rosse voor Humasol’ zetten. Er zal ook nog een tekstje gemaakt worden over
Humasol dat je bij het evenement kan zetten en dat gedeeld kan worden op de facebookpagina van Wina. Er gaat
ook een mail gestuurd worden naar Humasol om te vragen of zij nog wat info willen doorsturen. De whiteboards
worden zo snel mogelijk aangekocht.

Gele Huis

Denk bij de opbouw goed na wie er van aan het Gele Huis en van aan de gang moet vertrekken. Zorg ook dat
je bij de afbraak weet welk materiaal waar moet terechtkomen. Als je bij een opbouw of afbraak niet goed weet
wat je moet doen, vraag het dan aan de verantwoordelijke. Afwas kan gedaan worden in het Gele Huis. De
kelderverantwoordelijke houdt in de gaten wanneer de handdoeken van de kelder vuil zijn en die worden dan samen
gewassen met de handdoeken van de gang. Verloren voorwerpen gaan we eerst een paar dagen op de gang laten
liggen en daarna worden ze naar het Gele Huis gebracht. Aderik gaat elke week naar het Gele Huis, dus die kan dat
eventueel doen. Aiko gaat eens bellen naar de Centrale Dispatch om een regeling af te spreken, want momenteel
kan eigenlijk iedereen binnengeraken in de kelder. Aderik is nog bezig met het schrijven van een keldercharter en
Arne J met het schrijven van een livingcharter. Er zijn nu ook koelkastsloten aangekocht. De sleutels hangen aan
dezelfde sleutelhanger als de sleutel van de gangkassa. Bij de grote koelkast moeten er altijd twee ringetjes van
het slot loshangen en bij de kleine koelkast moeten er vier ringetjes loshangen.
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Varia

� Lise: ‘Stephanie gaat de actiepuntjes altijd in een nieuw bericht in de groep zetten. Iedereen gaat die lezen
en zeker niet vergeten. Wieter en Arne moeten de gangafwas doen.’

� Aiko: ‘De eerste twee weken zitten erop. Het is de eerste keer dat ik preses ben en voor Lise is het de eerste
keer dat ze vice-preses is. Als je opmerkingen hebt over de werking van het presesduo of iets anders mag
je dat altijd laten weten. Wie gaat er allemaal naar de Plan Sjarel, want dan ga ik ook nog even mee. Het
was een hele lange vergadering. Probeer interne dingen na de vergadering te bespreken. Als je tijdens een
bepaald puntje aan iets anders denkt dat nog gezegd moet worden, doe dat dan in de varia of tussen twee
puntjes door. Ik vond het tof, moeten we vaker doen.’

� Milan: ‘Ik had mij bij een koelkastslot iets fancyers voorgesteld dan een ketting met een hangslot. En ik sta
niet in de credits van het promofilmpje, ook al zijn mijn schoenen gebruikt.’

� Maxim: ‘Wil iemand van Redactie zeggen hoe je die mails moet versturen?’

� Arne J: ‘Ik ging het nog hebben over het supporterslied van de 24 urenloop, maar dat zal ik wel een andere
keer doen. Het is op dit moment Plan Sjarel in de Zak voor wie nog wil. Ik vind dat we opnieuw een
werkgroep kakken op Alma moeten oprichten. Nodig al jullie vriendjes uit voor de trainingen, kom zelf ook
en maak zoveel mogelijk hype voor de 24 urenloop, want nu moeten we wel de 6de plaats halen!’

� Marike: ‘Ik ga de jenever missen.’

� Raf: ‘Ik heb me deze zondag beziggehouden met het maken van vriendschapsbandjes en ik heb nieuwe
sleutelhangers gemaakt voor de sleutels.’

� Nicky: *doet de macarena* ‘Ik wil gaan slapen.’

� Milko: ‘Fuck Alma.’

� Wieter: ‘Bedankt aan de mensen die meegeholpen hebben op het inschrijvingsstandje, in het bijzonder Siebe
en Dries. Mijn mama kan trouwens niet geloven dat ik verantwoordelijk ben voor een feestje van meer dan
30 man.’ Iedereen: ‘Wij ook niet.’ Wieter: ‘#GAK4life #Aikoindewar’

� Aderik: ‘Leuven Waals heeft bevestigd dat ze de Marginalenbar willen draaien. Grafisch heeft een logo
geregeld voor de barpagina.’

� Benjamin: ‘Bij de Scavenger Hunt was het einddoel om de prinses te vinden en dat was ik. Ik had een heel
klein, voor Lena passend, prinsessenpakje aan. Ik had mij in de de kelder van de EBIB omgekleed in een
toilet en dan wou ik naar het stadspark gaan, maar plots waren alle lichten uit en was de poort naar het
park gesloten. Ik ben dus in mijn prinsessenpakje over die poort geklommen. Daarna heb ik een hele tijd
in de toren gewacht, tot ik zag dat er dikke kettingen rond alle poorten zaten. Het stadspark was om een
of andere reden een uur eerder gesloten. Ik moest dan dus nog over een andere poort klimmen om bij de
eerstejaars te geraken.’

� Karim: ‘Van de tweede poort staan er prachtige foto’s online.’

� Gert: ‘Wijn en rosé zijn oké.’

� Arne VDK: *zingt* ‘En zo gingen die beentjes, die beentjes gingen zo.’ ‘Er is een niet nader genoemde
ex-Ulyssisverantwoordlijke die een crush op Arne J heeft. Ik heb tegen Yana gezegd dat ze mij geen berichten
mag laten sturen als ik zat ben.’

� Seppe: ‘Ik heb een bak, maar is het goed als ik die de volgende PV geef? Installeer allemaal Wallclaimer.
Dan krijg je berichtjes als: “Zit je leven in een neerwaartse spiraal, dan is hier een paard in een sandaal.”’

� Bart: ‘Het promofilmpje is geweldig.’
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� Karim: ‘Siebe, ik had iets beloofd voor tijdens de volgende varia, maar ik ga het uitstellen. Ik heb nog een
meme: Hoe zeg je Halloween achterom? Nee wollah!’

� Simme: ‘Mijn coach voor het Innovatieproject is Daniël Lips. Er is nog ijs over van de Cultuurbar. Iedereen
mag dat gebruiken. Koop allemaal veel schachtjes! Donderdagavond was het ontmoetingsavond van Pluto-
nica en we zaten daar wat rechts te wezen. Ik heb mij rotgeamuseerd. Toen kwam er ineens vijf man van
EJW binnen en Judith was de hele tijd van “Wat is dat hier?”. En ik ben vergeten om Milan uit te nodigen.’

� Kristien: ‘Ik ben erachter gekomen dat ik naar de Winagang op vakantie ben geweest.’

� Siebe: ‘Wieter en Arne J moeten de gangafwas doen. Ik distantieer mij van personages in Simme zijn
verkoopverhaal.’

� Samuel: ‘Vul nog shiftjes in. En Arne moet zijn gordijn toedoen wanneer hij seks heeft.’ Arne J: ‘eih, kijk
is niet binnen!’ Iedereen: ‘Doe uw gordijn toe!’

� Steffie: ‘Ik vond de pasta op de BBQ goed.’

� Dries DP: ‘Als je gerief nodig hebt voor de Open mic, vraag het dan maar. Als VTK buiten moet in het
Elixir en Apolloon buiten moet in de Zak, kunnen we dan op lange termijn niets samen doen? #GAK4life
en fuck Alma.’

� Oberon: ‘Fuck Alma. Gaan we nu eindelijk grasmaeyers drinken?’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Postenfiches op wiki en docuwiki Postenverantwoordelijken Zo snel mogelijk
Docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken en werkgroepen 22/10/2017
Activiteitenverantwoordelijken doorsturen naar Stephanie EJW Zo snel mogelijk
Badjassen uitzoeken Karim Zo snel mogelijk
Whiteboards regelen Winatuur Zo snel mogelijk
Google calendar in orde maken Media Zo snel mogelijk
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal Zo snel mogelijk
Beamer opsturen Lise 22/10/2017
Rondgaan TAP-kaarten Aangeduide personen 22/10/2017
Truitjes 24 urenloop Karim 24 urenloop
Nadenken of je een auto kan meenemen met 24 urenloop Iedereen 22/10/2017
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken 22/10/2017
Nadenken over internationale studenten aantrekken Arne J, Yana, Kristien 22/10/2017
Barpc fiksen Barteam Zo snel mogelijk
Frisdrank bekijken + shift maken Raf Zo snel mogelijk
Humasol contacteren + tekstje schrijven over Humasol Winatuur 22/10/2017

De vergadering wordt gesloten om 1.27 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 22 oktober 2017 om 22 u in de Winaliving.
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